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DAGSORDEN 
 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde  

SKOLE / INSTITUTION: Glavendrupskolen – Mødet holdes i personalerum afd. Søn-

dersø, Nordmarksvej 2 

MØDEDATO: 08. april 2024, kl. 15.30-17.45  

DELTAGERE: Per Ottosen, Anna Karin Klærke, Asger Eg Andersen, Lisbet 

Pedersen, Line Hemmingsen, Maria Rolver, Allan Fjeld-

gaard, Joan Harder Meldgård,  

Jan Møller-Iversen, Dorte Christensen 

Elevråd Nicoline  

FRAVÆRENDE: Uden afbud:  

Med afbud: Søren Bay, Per Ottosen 

ORDSTYRER: Per Ottosen Asger Eg Andersen 

  

UDARBEJDET AF: Per, Asger og Jan 
  

Dagsorden: Referat: Bilag: 

Vi starter med at blive fotograferet  

Ca. 15.min. 

  

Orienteringspunkter:   

126- 5 min. 

Godkendelse af seneste referat  

Godkendt  

127- 10 min 

Nyt fra elevrådet.  

På sidste elevrådsmøde talte eleverne om forskel-

lige forhold, der kan være udfordrende – særligt 

på mellemtrinnet. Det er svært at høre klokken, 

når den ringer ind til time på boldbanerne og ved 

svævebanen. Vi kiggede på toiletterne på mel-

lemtrinnet, da dørene ikke er særlige pæne læn-

gere, samt kig på div. mangler. Måske skal vi tale 

mere om at gå fra klassetoiletter til dreng/pigetoi-

letter.  

Der blev igen overvejet turneringer, men det er 

tæt på foråret nu, så vi venter med dette – måske 

kan det etableres en sjippetovsturnering blandt pi-

gerne.  

Vi vil også næste elevrådsmøde tjekke vores bræt-

spil igennem og rydde op  

Efter mødet har Jan taget kontakt til pedellerne og 

der er indkaldt til møde omkring toiletterne. 

Pedellen er indkaldt til møde 

Der er et ønske om at frugtordningen evalueres på 

næste elevrådsmøde 

 

  

128- 10 

Kort info om afholdt dialogmøde mel-

lem bestyrelserne og Kasper Solberg 

 

Den 12.03. møde med Børne- Ungeudvalget og 

skb.medlemmer.  

Der var generelt en god dialog 

Baggrunden var mail fra skolebestyrelsesforman-

den Peter fra Sletten til Kasper Solberg vedr mis-

tillid til ledelserne.  

Der er generelt tillid til de lokale ledelser, hvilket 

kunne misforstået i Peters skriv –  
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Bekymring hos skb.´erne  er især i forhold til in-

klusionsdagsordenen. Der skal være et ordentligt 

tilbud til de børn, der har brug for et særligt be-

hov. Der skal være et sikkerhedsnet til de fami-

lier, der har brug for hjælp til børn med vanske-

ligheder. Udredningstiden og sagsbehandlingsti-

den er for lang i Nordfyns kommune. 

Bestyrelserne har fokus på at, det sparede pro-

venu skal beholdes i almentilbuddet. 

Drøftelsespunkter og evt. beslutning:   

129-15 min. 

Forslag om ny organisering af inddelin-

gen af elevgrupper på afd. Særslev. For-

slaget går på, at dele op i et Børnemiljø 

og et Ungemiljø og nedlægge mel-

lemtrinnet. 

Mikael deltager i denne del af mødet 

 

Mikael fremlagde arbejdet med etablering af en 

ny organisering. Der er en oplevelse af, at ele-

verne i et skoleforløb har mange lærerskift på af-

del. Særslev. 

Derfor har personalet sammen med Mikael været i 

tænkeboks og drøftet en anden organisering af 

gruppeinddeling og de fleste synes at følgende er 

en god ide. Det betyder, at eleverne har samme 

lærergruppe i 0 kl., 1 -5 kl., 6- 9.kl. Mellemtrinnet 

vil i fremtiden forsvinde. 

Det betyder, at man som personale fremover ved 

afgivelse af klasse hurtigere kan påbegynde kon-

takt med kommende nye elever, samt forberede 

sig på en ny klasse.  

Der vil være et team (2 lærere) der i perioden føl-

ger eleverne.  

Vi vil herefter på Glavendrupskolen køre med 2 

systemer. Særslev vil køre Børne – og Ungeafde-

ligen, og i Søndersø vil der fortsat være afdel. No 

med 0- 3, afdel. Afdel. Sø med 4- 6 kl. og 7 – 9 kl.  

Der arbejdes videre med dette i skoleåret 2024-25. 

Forslag: godkendt 

 

 

130- 20 min. 

 

Gennemgang af forslag til Budget 2024 

gennemgås  

 

 

De sidste tal blev først klar i dag, så derfor udle-

vering på mødet.  

Gennemgang af budget 2024 - Godkendt 

Gennemgang af det internt budget 2024 – God-

kendt  

 

Der er i det interne budget afsat en god pulje til 

analoge materialer. 

 

Der er et ønske om, at vi fremover, fra næste sko-

leår, har foregående års budget resultat med såle-

des at man kan se forskellen år for år.   

   

Budget godkendt 

 

 

Udde-

les på 

mødet 

 

 

131- 10 min. 

Genbesøg Princip for hyttetur, lejrskole 

og skolerejser. 

 

Mail fra forælder- i forhold til forældrebetalingen. 

Bestyrelsen påpeger, at man som forældregruppe 

gerne må tjene nogle penge ind til lejrskolerne til 

 

X 
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Økonomien hænger fortsat ikke sam-

men, og vi har fået en forældrehenven-

delse og klage over forældrebetalingen  

  

klassen og at det med dette princip i fremtiden vil 

det være synligt for enhver, der vælger Glaven-

drupskolen, at man skal være forberedt på denne 

udgift og hermed kan forberede sig på denne beta-

ling.  

Skb. opfordrer til, at personalet på et tidligt tids-

punkt fremlægger pågældende lejrskoler for klas-

serne. Måske skal skb fremtidig nævne under de-

res deltagelse på forældremøderne. 

 

Princippet – godkendt ønske fra skolens side, at vi 

hæver skolens udgift fra 85 kr til 100 kr pr. påbe-

gyndt døgn.  

 

 

132- 15 min. 

Ny aftale om folkeskolen. Hvad kom-

mer det til at betyde for os? 

Ny aftale om folkeskolen | Børne– og 

Undervisningsministeriet (uvm.dk) 

 

 

Dette kommer til at foregå henover nogle år og 

medtages i skb løbende. 

Som det ser ud, er der flere ting vi skal være med 

til at beslutte – finde veje ind i. 

Skb. Glæder sig over at der tænkes mere analogt. 

Vi er så småt begyndt at tale med medarbejderne 

om dette og har talt omkring projekter med frisæt-

telsesmuligheder.  

X 

133- 10 min. 

Udvælgelse af nyt logo.   

 

Logoer har været gennem flere udvalg og nu 3 

bud der indstilles. 

2 bud bliver til 1 logo, der gives brunsviger til 2 

klasser 

 

134- 5 min. 

Dialogmødet den 10./04. Har vi styr på 

det? 

 

Alle har fået tilsendt dagsorden –  

Deltagelse af medarbejderrepræsentanterne, samt 

ledelsesdeltagelse. 

Foregår på Otterup Rådhus 

 

135-10 min. 

Er der stemning for at nedsætte et ud-

valg der arbejder med skolens princip-

per  

 

Der ønskes et udvalg, der arbejder med oplæg til 

principper således at processen gennem skb bliver 

mere effektiv. Kræver naturligvis møder udenfor 

skb møderne.  

Punkt på næste bestyrelsesmøde vedr hvilke prin-

cipper, der skal gå i udvalg og bearbejdes.  

  

 

136- 

Evt  10 min.  

 

 

Afdel, sø´s  TR har trukket sig fra hvervet og fort-

sætter frem til sommer udelukkende som TR og 

ikke med deltagelse i skb.  

Joan stopper som TR afdel. Særslev næste skoleår 

Temagang næste gang – samtale efter dialog-

møde, måske finder vi en god ide dér.  

Parkeringsproblematik på afdel.no – der er kaos 

om morgenen. Punkt næste gang     

Garderobe og rengøring om fredagen – svært for 

busbørn.  

 

 

 

 

https://www.uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2024/mar/240319-ny-aftale-om-folkeskolen
https://www.uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2024/mar/240319-ny-aftale-om-folkeskolen
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Svømning og 5.årgang – jm undersøge dette. 

Medbringe princippet igen vedr lejrskoler – fjernet personaleforhold, nyt beløb på mellemtrinnet. 

Punkt næste gang hvilke principper, der skal gå i udvalg og bearbejdes. Punkt til teammøde. 

Parkeringsproblematik på afdel.no – der er kaos om morgenen. JM og BB kigger på punktet( grønt 

område til personaleparkering)   

 

 

 

Skolebestyrelse: 

Navn Telefon Mail 

Line Hemmingsen 24657053 linehemmingsen@yahoo.com.au 

Maria Rolver  28763393 Ovale.badedyr@gmail.com 

Allan Fjeldgaard 26367696 af@fjeldgaardservice.dk 

Anna Karin Klærke 24221196 anna.karin.klaerke@gmail.com 

Per Ottosen 61790784 pergottosen@gmail.com 

Asger Eg Andersen 40294613 asger.e.andersen@gmail.com 

Lisbet Pedersen 23309951 pederlindely@gmail.com 

 

 

 

Datoer for skolebestyrelsesmøder skiftervis afdelingerne 

  

22-08 tirsdag Søndersø 17.30 - 19.30         

26-09 tirsdag Særslev 17.30 - 20.30 (tema – grænser i distriktet) 

09-11            torsdag           Søndersø 17.30 - 19.30 

12-12 tirsdag Særslev 17.30 – 19.30 (juleafslutning) 

17-01 onsdag Søndersø 17.30 – 19.30 (konstitueringsmøde) 

07-03 torsdag Særslev 17.30 – 19.30 

08-04 mandag Søndersø 15.30 – 17.45 

16-05 torsdag Særslev 17.30 – 20.30 (tema) 

19-06 onsdag Søndersø 17.30 – 19.30 (Sommerafslutning) 

 

Ud over disse møder kommer dialogmøder med politikere  

 

 

 

 

 

 

 

 


